
 

Dagsorden og Referat 

Mødeleder: Lone 

Referent: Lone 

Dato: 8. August-23 

Tilstedeværende: Anja, Naja, Jacob, Juliane, 

Thomas, Lone og Maja 

 

 

Fraværende: Mette og Kaspar på ferie 

 

Dagsorden:  Konklusion:  Ansvarlig/Deadline 

1. Siden sidst 

 

Kl. 19-20 

Maja deltager fra 

kl. 19-20 

 

Hundested Havnefest 

20.000 kr. Får vi tilskud fra havnefesten. Det var lidt 

svært at få fat i folk. Måske skal vi starte lidt tidligere 

med planlægning. Men super god ide og de endte med 

at rigtig mange hjalp til. 

 

Sommerrideskole 

Der var ikke særlig mange med. Sedlen forsvandt hvor 

man kan skrive sig på. Vi skal være lidt tidligere ude 

med kommunikationen. Men god ide. Det er godt for 

ponyerne.  

 

Ridemærkeundervisningen fortsætter på Yvonnes hold. 

I efteråret både 1 og 2. flere der har bestået. 

 

 

2. Driften af 

rideskolen 

 

 

 

Kl. 19-20 

 Undervisermøder- hvordan går det? 

Maja prøver at samle underviserne, Maja sætter en fast 

dag.  

Gilbert har mistet på en syning på sadlen.  

Vi skal have sadelmager, Gilbert, Wilson, Sally.  

De skal have fixet nogle sadler. Maja tager kontakt til 

Signe Drejer. Maja får et budget på 10.000,-, til at få 

ordnet sadlerne på rideskolehestene. 

 

 

 

 

 

 

 



  

Stævne i august og Klubmesterskab. 

Aflyst undervisning stævnedagene. Parterne har 

fortrinsvisret. Underviserne går ind med de timer de 

har. Mette laver teori med holdet om søndagen og tilser 

dressurrytterne om søndagen. Yvonne kommer ikke 

lørdag. 

 

Rideskolestævnet rykkes frem! 

  

Ny arbejdsdag for rideskoleelever og forældre, vi 

mangler at få malet nogle af boksene i rideskolestalden 

– Extra arbejdsdag hvor sadelrummet bliver frisket op 

(Belinda). Belinda har en række ideer til sadelrummet.  

Forslag til dato for arbejdsdag? 

 

Nye retningslinjer til parter. Vi skal lave en kontrakt 

med en mere detaljeret beskrivelse. Se Søborggaard 

kontrakt. Eksempelvis; Parterne skal være med til 

arbejdsdag. 

 

Vi mangler folk morgenfodring og udlukning? På næste 

møde. Næste møde.!!!! 

Vi skal forhandle en ny lejekontrakt på plads. Handicap 

ridning, skal prismæssigt følges med vores individuelle 

undervisning i rideskolen. 
 

På grund af øgede udgifter på foder, smed, husleje, 

bliver vi nødt til at lade priserne stige på 

rideskoleundervisningen og parterne. Desuden skal vi 

indkøbe nye rideskoleheste der kan noget mere. 

 Forslag: Prisstigning i rideskolen fra 1/10. Fra 400,- til 

500,- pr. Måned og part fra 350,- til 450,- pr. Måned, 

Det blev enstemmigt besluttet. 

 

Økonomi og heste (Salg af Golden/Indkøb af ny) samt 

tilbud ang. Baxter. Golden skal sælges. Parterne har 

fortrinsvisret til køb. 

 

 

Bestyrelsen vil gerne købe en ny rideskolehest, da 

Golden skal på pension. Jacob går videre med salget. 

Parter og tidligere parter har fortrinsret til køb. Den 

sættes til salg for 10.000,- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jacob skriver ud. 

 

Lone laver oplæg 

inden næste møde og 

sender rundt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nyhedsbrev Lone og 

Jacob 

 

 

Jacob tager kontakt til 

parter. 

 

 

 



Vi sætter 50.000,- til indkøb af ny hest. Maja går i gang 

med at lede. Den skal have Goldens størrelse. 

  

Forældre/Barn hold, nåede vi ikke. 

 

Eneundervisning på elevhest, Mette vil gerne tage den. 

Hun tager kontakt til dem, der har ønsket dette. Det 

koster 350,- pr. gang for handicapridning og 

eneundervisning.  

 

Sadel til Wilson, Juliane har en sadel som hun tager 

med en morgen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Naja tager den videre 

og giver den videre til 

Mette underviser. 

3.  

 

Kl. 20-20.45 

 

 

Naja udtræder af bestyrelsen pga. Af nyt job og alt for 

lidt tid. Vi supplerer bestyrelsen op med Katja Mai 

Andersen og Mathilde Visby der indtræder, som nye 

medlemmer frem til generalforsamlingen i marts, hvor 

de kommer på valg. 

Der ligger nogle sponsorater, som Naja gør færdig. De 

kan nok afsluttes i næste uge. 

I forbindelse med Najas udtrædelse er der en række 

overdragelse af opgaver. Nyhedsbrev, skrives ud pr. 

30/9 

Bogføring Vinca, Juliane sættes ind i Danløn og Ilse 

fortsætter med at betale vores regninger. 

Tak Naja for dit store engagement i bestyrelsen, du vil 

blive savnet. 

 

 

 

 

Jacob, Juliane og Naja 

mødes og laver næste 

løn.  

4.  

 

Stævne og 

klubmesterskab 

d. 19-20/8 

Er der styr på weekenden? Hvordan får vi flere til at 

hjælpe til?  

Rideskoleundervisningen aflyses i weekenden pag. 

Stævne. Mette laver teori med holdene søndagsholdet.  

Underviserne hjælper med, de timer de normalt får løn 

for. 

Vi mangler flere frivillige til hjælpe, så husk at meld jer, 

det er et stort arrangement at stille op. 

 



5.Diverse udvalg 

 

  

6.  Møde med Kaspar  Thomas og Jacob 

Diverse: Næste møde mandag d. 4. september 17-19 

 

Huske til næste møde: Alex/SRC – Udlejning af baner/ridehus (Ilses kommentarer), venter til Mette 

og Kaspar er med. 

Husk vi har visionsmøde mandag d. 14. August kl. 17.30-20 hos Jacob, hvor vi samler op på vores 

brugerundersøgelse fra foråret. 

 

 

 


